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Att därutöver anföra: 

Det är verkligen glädjande att konstgräsfotbollsplanen äntligen ska anläggas på Aspuddens 

IP eftersom det utlovades redan 2005 av den rödgröna majoriteten. Efter valet 2006 har inget 

hänt fram tills nu då förhoppningsvis genomförandebeslut innebär att konstgräsplanen 

faktiskt kommer anläggas.  

 

Förseningar av projekt innebär oftast också fördyrningar och så även i det här fallet då den 

kalkylerade kostnaden innebär att ytterligare 1 miljon kronor behöver tillföras projektet.  

 

Att den rådande politiska majoriteten inte förmår genomföra investeringar som beslutats i 

idrottsnämnden pga en underfinansierad budget är inget vi kan acceptera. Vi avstyrker att en 

omfördelning ska ske från andra projekt inom den totala ramen för investeringar i 

idrottsanläggningar, för att täcka de merkostnader som förseningen av projektet medför.  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Mehdi Oguzsoy (V) yrkar bifall till Socialdemokraternas förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden beslutar 

enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Emilia Bjuggren m.fl. (S), Mehdi Oguzsoy (V), reserverar sig mot beslutet till förmån för 

Socialdemokraternas förslag till beslut. 

 

 
§ 169 

Anläggande av 11-manna konstgräsfotbollsplan på Sturebyskolans 
BP 

Genomförandebeslut 
Dnr: 412-615-2013 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag för anläggande av en 11-manna 

konstgräsplan med tillhörande ytor för fotboll på Stureby skolas BP, med en beräknad 

sammanlagd investeringsutgift om 12,0 mnkr som beställs av fastighetskontoret för 

utförande. 

 

2. Idrottsnämnden godkänner, efter medgivande i kommunstyrelsens ekonomiutskott, ett 

utökat hyrestillägg om sammanlagt 0,2 mnkr för det första året, till följd av höjning av 

investeringsutgiften.  

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2013-11-27. 

Fastighetsnämnden och idrottsnämnden fattade vid sina respektive möten den 18 juni 2013 

inriktningsbeslut om att rusta upp Stureby skolas BP. Projektet innefattar att bygga om en  
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befintlig 11-manna grusfotbollsplan till en motsvarande stor konstgräsfotbollsplan samt 

uppsättning av ny belysning och nytt stängsel. Den sammanlagda investeringsutgiften beräkna-

des utifrån de ursprungliga programhandlingarna till 12,0 mnkr. I fastighetskontorets 

investeringsbudget finns för närvarande 11,0 mnkr avsatt för projektet, varav 1,0 mnkr avser 

projektering 2013. I totalkostnaden ingår förutom beräknade entreprenadkostnader även 

kostnader för projektering, byggledning, administration och oförutsedda kostnader. 

 

En nyligen framtagen kalkyl beräknad på de handlingar som nu tagits fram till förfråg-

ningsunderlaget för anbudsupphandling, visar att den beräknade totalkostnaden beräknas uppgå 

till 12,0 mnkr. Det överskjutande beloppet om 1,0 mnkr föreslås finansieras genom 

omfördelning från andra projekt, inom den totala ramen för investeringar i idrottsanläggningar. 

En närmare redovisning sker i samband med kommande avstämning i tertialrapport 1 2014.  

 

Efter avslutad projekteringen och fattat genomförandebeslut, sker upphandling under vintern 

2013/2014. Huvuddelen av anläggningsarbetet sker under våren och sommaren 2014. Om inget 

oförutsett inträffar räknar fastighetskontoret med att den nyanlagda konstgräsfotbollsplanen ska 

kunna tas i drift i slutet av augusti/början av september 2014.   

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Emilia Bjuggren m.fl. (S) yrkar bifall till sitt förslag till beslut enligt följande:  

 

1. Att i huvudsak godkänna förvaltningens förslag till beslut 

2. Att nämnden begär utökad investeringsram för täckande av de faktiska kostnader som 

projektet medför 

 

Att därutöver anföra: 

Det är glädjande att Sturebyskolans grusbollplan ersätts av en konstgräsplan, ny belysning 

och stängsel. Och vi instämmer till fullo med förvaltningen om den popularitetsökning som 

nya konstgräsplaner medför.  

 

Det gäller ju också för barn och unga som går i Bandhagens skola där deras bollplan tas i 

anspråk för en kommande bostadsexploatering. Vi förutsätter att de blir kompenserade med 

en konstgräsplan på lämplig plats i deras närområde, Bandhagen. 

 
Den sammanlagda investeringsutgiften beräknades utifrån de ursprungliga programhandlingarna 

till 12,0 mnkr. Trots detta har endast 11, 0 mnkr avsats i investeringsbudgeten.  

 

Att den rådande politiska majoriteten inte förmår genomföra investeringar som beslutats i 

idrottsnämnden pga. en underfinansierad budget är inget vi kan acceptera. Vi avstyrker att 

en omfördelning ska ske från andra projekt inom den totala ramen för investeringar i 

idrottsanläggningar, för att täcka de faktiska och redan kända kostnader som projektet 

medför.  

------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Mehdi Oguzsoy (V) yrkar bifall till sitt förslag till beslut enligt följande:  

 

Att i huvudsak godkänna kontorets förslag till beslut  

 

Att därutöver tillägga: 

Det är mycket positivt att Stureby nu får en konstgräsplan. Det finns ett stort behov av detta 

i Stockholm. Det nämns dock i ärendet att bollplanen är en kompensation för en 

exploatering av Bandhagens skolas bollplan. Stureby är ett helt annat bostadsområde än 

Bandhagen där Örbyvägen verkar som en barriär mellan områdena. Det är givetvis inte en 

acceptabel kompensation för Bandhagens ungdomar och Vänsterpartiet menar att 

exploateringspengarna för Bandhagens bollplan inte ska användas till denna konstgräsplan. 

Medel för denna plan får tas från förvaltningens eller fastighetskontorets ordinarie budget.  

 

Det är lätt att se klasspolitik i ärenden som detta där Stureby är ett område med hög inkomst 

och många villor i motsats till Bandhagen med låg inkomst och många hyresrätter. 

Bandhagen är mycket högre exploaterat och kommer förmodligen att förtätas ytterligare 

inom överskådlig framtid. Behovet av idrottsytor i området kommer därför att växa och 

därför ska kompensationen givetvis ske inom Bandhagen.  

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden beslutar 

enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Emilia Bjuggren m.fl. (S), Mehdi Oguzsoy (V), reserverar sig var och en mot beslutet till för-

mån för egna förslag till beslut. 

 
 
§ 170 
Fördelning av föreningsstöd 2014 
Dnr: 404-1238-2013 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Föreningsstödet för 2014 fördelas enligt förvaltningens förslag. 

 

2. Idrottsförvaltningen ges i uppdrag att utreda en ny bidragsform för öppen 

verksamhet med inriktning mot de prioriterade målgrupperna i det 

idrottspolitiska programmet. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2013-11-27. 

I ärendet föreslår förvaltningen hur bidragen till föreningslivet ska fördelas under 2014. 

Kommunfullmäktige har för kommande år beslutat om en satsning på 15 miljoner kronor för 

barn och unga inom idrottsnämndens ansvarsområde. I förvaltningens förslag till 

verksamhetsplan för 2014 har 2 miljoner kronor av dessa gått till ökat föreningsstöd. Den 

satsningen och övriga förändringar beskrivs mer detaljerat under respektive bidragsrubrik i  


